



PARIS
LODRON
UNIVERSITÄT
SALZBURG

Bloomsday

A Celebration of James Joyce's *Ulysses*

16 June 2025

17-18:30h, Unipark Nonntal, room 2.138

Around the world, James Joyce's novel *Ulysses* (1922) is celebrated each year in readings and gatherings on 16th June, the day on which the events of the novel take place. Joyce's modernist retelling of Homer's *Odyssey* uses a dazzling array of styles and techniques to capture a single day in Dublin in 1904. Join us for a feast of word and song, with readings from the novel and a book giveaway generously funded by the Embassy of Ireland!

Jedes Jahr wird James Joyces Roman *Ulysses* (1922) weltweit mit Lesungen, Veranstaltungen und literarischen Spaziergängen am 16. Juni, dem Tag, an dem der Roman spielt, gefeiert. Joyces modernistische Adaption von Homers *Odyssee* bedient sich einer faszinierenden Vielfalt von literarischen Stilen und Techniken, um das alltägliche Leben und Treiben in der Stadt Dublin einzufangen. Wir laden ein zu einer literarisch-musikalischen Begegnung mit dem Text samt Buchverlosung, gesponsert von der irischen Botschaft.

